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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1846 Veterinärbrist i Sverige

Det har varit en påtaglig veterinärbrist under flera år i Sverige, en brist som 
blev än tydligare under coronapandemin.

Regeringen tillsatte i juni 2021 en utredning för en hållbar och långsiktigt 
välfungerande hälso- och sjukvård för djur, vilken ska slutrapporteras i oktober 
i år.

Problematiken med denna typ av breda utredningar är att regeringen hänskjuter 
alla frågor och förslag till en sådan utredning utan att göra en bedömning om 
åtgärder kan genomföras parallellt med utredningen. Konsekvensen blir att ett 
tillsättande av en utredning innebär en ”blöt filt” över aktuellt område. 

Oroande signaler kommer från Sveriges Veterinärförbund om att läget på vissa 
håll i landet är akut. Även från Jordbruksverket kommer liknande signaler. Att i 
detta läge endast hänvisa till en utredning som ska vara klar framåt senhösten, 
om nu inte slutdatum skjuts framåt vilket ofta sker, håller helt enkelt inte.

Mot bakgrund av ovan vill jag ställa följande fråga till statsrådet Anna-Caren 
Sätherberg:

Kommer statsrådet att verka för att vidta snabba och konkreta åtgärder för att 
möta den akuta bristen på veterinärer i Sverige?

………………………………………

Yasmine Eriksson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-08-08
Besvaras senast
2022-08-22
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


